

天使之聲-休士頓亞太兒童合唱團

Singing Angels – Houston Asian-Pacific Children's Chorus

我們的使命 Our Mission:

The mission of Singing Angels-Houston Asian-Pacific Children's Chorus (SA-HAPCC) is to educate, develop and inspire musically talented children to attain the highest level of choral artistry. The purpose is educational, and its goal is to teach children to achieve high artistic standards through choral singing and performance. The secondary goal is to provide the community with a major choral group consisting of children from diverse cultural and socio-economic backgrounds to promote the unity among the diversities. An equally important aspect of the Chorus is the nurturing of personal growth, teamwork, responsibility, discipline, self-control, and confidence in our children. We create an environment that fosters the growth of qualities that will not only help these children to become successful in choral music, but also successful in their lives.

天使之聲的使命是要教育，啟發、培養、發展兒童歌唱與音樂的天份，幫助他們達到最高的歌唱藝術境界。我們的目標是教育的，要教導兒童通過學習合唱與表演而達到更高的藝術水準。其次是要從這個來自不同種族、文化的兒童的一同合唱，促進社區社團在多元種族文化中謀求合一共榮。另外一個同樣重要的目標是我們教導培養合唱團員的人格成長，團隊合作，責任感，守規律，自我控制與自信心。我們創造一個環境來幫助他們在歌唱藝術成功，也幫助他們擁有健全的人生。

我們的重視 Our Focus:

SA-HAPCC offers a unique opportunity for girls and boys aged between 7 and 13 to learn to sing and enjoy all kinds of music, receiving a unique and lasting musical experience and education.

天使之聲提供給 7-13 歲男女兒童學習歌唱，欣賞各種不同音樂，接受特別的音樂經驗與教育。

我們的組織 Our Structure:

Affiliated with Taiwanese Chorus of Greater Houston, A steering committee will be formed to oversee the activities of the children's chorus.

天使之聲隸屬台聲合唱團。將設立一個管理委員會來運作。

我們的音樂 Our Music:

Comes from across the ages, around the world and many cultures and languages.

選自全世界，不同時代，各種文化，各種語言。

我們的表演 Our Performances:

At an concert, at the community activities, special events, schools, hospitals, nursing homes, etc.

Locally, nationally and internationally.

開音樂會；應邀到各社團活動，各特別節日慶典，學校，醫院，養老院等演唱；在本地，外地，也可能到國外演唱。

天使之聲 - 休士頓亞太兒童合唱團報名表

Singing Angels – Houston Asian-Pacific Children's Chorus Application Form

姓名		男 Male	生日 Date of Birth
Name		女 Female	mm / dd / yyyy / /
年級 Grade	合唱經驗 Choir experience	擅長樂器 Play instrument	
家長/監護人姓名 Parent(s) Name		連絡電話 Phone No.	(H) (C)
通訊地址： Address:		Email:	
緊急聯絡人 Emergency Contact	姓名 Name	電話 Phone	

1. 團費每月 \$ 60(同一家庭二人\$100)，每學期（五個月）\$ 280(同一家庭二人 \$ 500)，支票抬頭：TCGH 並在 Memo 附加：SA-HAPCC. 報名表連同支票請寄以下地址：Tuition per month \$60(\$100 for two in a family), Each semester (5 months) \$280(\$500 for two in a family),. Check payable to: TCGH (Memo: SA-HAPCC) Mail the Application with the check to:

SA-HAPCC
1726 Randons Point Dr. Sugar Land, TX 77478
Attention: Mrs. Annie Huang

2. 報名後將安排試唱。Audition will be arranged later.
3. 練習時間：星期日下午 三點半至五點（含兒童點心時間），開學日期另行通知。Lesson time: Sunday afternoon, 3:30 PM to 5 PM (including mid-session break), Starting date will be informed later.
4. Class location (tentative): 5885 Point West, Houston TX 77036 台灣人活動中心（暫訂）
5. 連絡 Contacts:

林翠梅 (Mae Kuo) 713-827-1168

陳瓊瑋 (Caroline Chang) 713-668-1719